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                            ChronoSports-Tunisia

                            ChronoSports Tunisie use Race Result system and weofferyou ourbest Team of Chrono-timing in Tunisia & Africa
 www.chrono-sports.com

                            
                        

                    
	
                        
                            Sports Med’Event’s Tunisie

                            Depuis 2012  1er organisateurd’événements sportifs Internationaux en Tunisie
Marathons & Triathlo
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                            ChronoSports-Tunisie

                            ChronoSports Tunisie utilise Race Result system et vous propose Une équiped’expertdechronométreurs de haute qualité en Tunisie & en Afrique
 www.chrono-sports.com

                            
                        

                    
	
                        
                            Sports Med’Event’s Tunisie

                            Marathons– Triathlons since2012 Tunisian SportsAdventure Unique in Tunisia

Sfax –Carthage –Kerkennah Islands–Yasmine-Hammamet –Bizerte –Tabarka -Sousse
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                            ChronoSports-Tunisia

                            Tous nos résultats Marathons & Triathlons Allourresults Running & Tri

Sur – On    www.chrono-sports.com 
 

                            
                        

                    
	
                        
                            Sports Med’Event’s Tunisie

                            Sfax Marathon – The Carthage Race Marathon – 100% Tunisia Women Run – Tunisia Triathlon Challenge…

 Welcome –Bienvenue–AhlanwaSahlan in Tunisia 
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                Welcome  Bienvenue أهلا و سهلا

                 
                

                Vous ne reviendrez plus par hasard
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                     Une Tunisie authentique,  la Tunisie autrement, une nouvelle destination du tourisme sportif.


Sports Mediterraneaen Event's - Tunisie propose depuis 2012 de nouveaux événements sportifs internationaux aux normes AIMS-IAAF pour les Marathons et aux normes ITU pour les Triathlons.


Tous nos événements sportifs répondent aux exigences des normes internationales afin de vous garantir la réussite des compétitions dans des lieux uniques au monde.


La Tunisie comme vous ne l'avez jamais vu s'offre à vous et nous vous invitons à venir et revenir découvrir et revivre une terre riche où le dépaysement sportif est 100% naturel.

 

                    
                

                

            

            
            
                
                
                	


                
                   

 Discover an authentic country, another face of Tunisia, new sports worldwide destination Just Tunisia

Since 2012 Sports Med Event's Tunisiawas launch to promote & build new international Sports Event's in Tunisia Running & Triathlon based on International level and to make Tunisie one of the new sport tourism destination in Mediterranean, Africa and Arab World.


All our Running and Triathlon events take place in a unique setting in the world, offering a 100% natural sports experience.Combining the charm of the Tunisian landscape with its mythical places : Sfax , Carthage, Sousse, Kerkennah Islands, Yasmine-Hammamet, Bizerte, Tabarka…

The events allow participants from all over the world to live an original experience and discover or rediscover Tunisia as they have never done. Ahlanwasahlan in Tunisia
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                        Welcome in Tunisia
Sports & Adventures
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                             Marathon

                             Sfax Marathon

                             The Carthage Race Marathon 

                             Tunisia Women Run Half Marathon
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                        Triathlon Tunisian Series 

                            Sfax & Kerkennah Islands  

                            Bizerte & Tabarka 

                            Sousse & Yasmine-Hammamet 
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                             Chrono-Sports Tunisie

                            Chrono-timing Race Result
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                         Sports Med Event’s services

                             Vous souhaitez réaliser un événement running ou triathlon

                        

                    

                

                

                

                

            

        

        

    

    










































    
    
        
            
                SPORTS MED EVENT'S TUNISIE
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                The Carthage Race Marathon( tous les ans dernier dimanche de février)

Carthage plus qu’un lieu une histoire, un Mythe – Courir un marathon en traversant la ville historique de Carthage, également connu sous le nom « The Shining City". Partir de la porte du Théâtre Romain de Carthage, découvrir la Mosquée Ibn Nass, la Basilique de Damous El Karita, Les tanks de La Malga (UNESCO heritage), passer devant la Palais Présidentiel, …et terminer par un retour au théâtre Romain de Carthage. L’événement met en vedette plusieurs distances, toutes mesurées et certifiées AIMS-IAAF : Full Marathon, Semi-Marathon&10Km. Des courses à vivre dans un cadre unique Ahlan Wa Sahlan à Carthage.


                    The Carthage Race Marathon 

                    Carthage The shining city - Propose a colorful show with the crossing of the major monuments of Carthage: the Roman Theater of Carthage (selected for departure and Arrival), the Mosque Malek Ibn Nas, the remains of the Basilica of Damous El Karita, the mythical village of Sidi Bou Saïd, the tanks of La Malga (UNESCO heritage) and the passage in front of the Presidential Palace. Run and discover or re-discover the wealth of the archaeological heritage of Carthage and the authenticity of its environment, to both very green and offering at its highest point a panorama at 135 ° on the Mediterranean Sea (point located near the Great Mosque Malik Ibn Anas, the Cathedral Saint-Louis of Carthage, built in 1890 in honor of Saint -Louis died before Tunis in 1270 Byzantine-Moorish style).
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                Sfax Marathon ( tous les ans 1er dimanche de Novembre)

1er Marathon tunisien certifié AIMS-IAAF depuis 2012 Bienvenue au Sfax Marathon –
Sfax est une ville authentique, anciennement SYPHAX (place fortifiée) chez les Amazigh et TAPARURA chez les Romains, riche patrimoine historique, la Médina de Sfax édifiée en 849, l'une des plus belles Médina de Méditerranée inscrite au Patrimoine National Tunisien depuis 1912 et prochainement à l’UNESCO vous invite à venir courir au cœur de l’histoire arabe de la Tunisie et venez découvrir la meilleure huile d’olive au Monde (New York 2019 winner) – Ahlan Wa Sahlanà Sfax-Tunisie


                

                
                
                
                    Sfax Marathon 


 Welcome to Sfax for a unique moment, Sfax an authentic city between Land & Sea the 7th edition will take you beyond the rich history of a Mediterranean Medina. Listed in the Tunisian National Heritage since 1912, while waiting for its inscription in the World Heritage of Unesco. The Medina of Sfax is a lady who is patient as her famous olive groves (80% of olive oil exports from Tunisia leave Sfax). The Best Award Olive oil in the world 2019 in New York USA.
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                Sousse - Tunisia Women Run Half Marathon 100% Women

100% Femme – 100% Libre – 100% pour Elles, un moment unique ou les femmes ont LEUR course. Sousse devient le porte-drapeau de toutes les femmes Tunisiennes et du monde avec un événement running unique en Tunisie et un circuit de compétition ouverte à toutes.Mesuré et certifié AIMS-IAAF, le Semi-Marathon International 100% féminin de Sousse « TunisiaWomen’sRun » et la course de 10 & 5 km (www.tunisiawomenrun.com) avec comme départ et l’arrivée Boujafarseaside. Bienvenue à Sousse



                
                    Sousse - Tunisia Women Run – Half Marathon

100% Women – 100% Free – 100% for Women, a unique moment where women have THEIR race. Sousse becomes the flag bearer for all Tunisian and all the world women  with a unique running event in Tunisia and a competition circuit open to all. Measured and certified AIMS-IAAF, the Sousse semi-marathon International 100% feminin « Tunisia Women’s Run » and the race of 10 & 5 km (www.tunisiawomenrun.com) with start and finish Boujaafar Seaside and with a Chrono timing for all runners by ChronoSports-Tunisia.



                

                

            

        

    

            
            
        
            
                Abbott World Marathon Majors
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Le Sfax Marathon 2020& The Carthage Race Marathon 2021sont désormais membres du Abbott World Marathon Majors Wanda Age Group World Ranking.En participant au Sfax Marathon 2020 et The Carthage Race Marathon 2021-Vous recevez des points selon l’âge, le temps et le sexe pour les groupes d’âge suivants: 40-44, 45-49, 50-54, 55-59, 60-64, 65-69, 70-74, 75-79, 80+ pour les hommes et femmes. Les coureurs les mieux classés dans chaque groupe d’âge seront invités à prendre part aux Championnats du monde Abbott World Marathon Majors Wanda Age Group. De plus amples informations sur le système de notation et le classement mondial sont disponibles sur https://www.worldmarathonmajors.com/



Abbott World Marathon Majors

Sfax Marathon 2020& The Carthage Race Marathon 2021is now a member of Abbott World Marathon Majors Wanda Age Group World Ranking. By taking part in the Sfax Marathon 2020& The Carthage Race Marathon 2021, you are part of the Abbott World Marathon Majors Wanda Age Group for the XIV series. You receive points according to age, time and sex for the following age groups: 40-44, 45-49, 50-54, 55-59, 60-64, 65-69, 70-74, 75-79, 80+ for men and women. The highest ranked runners in each age group will be invited to take part in the Abbott World Marathon Majors Wanda Age Group World Championships. More information on the scoring system and world ranking is available at https://www.worldmarathonmajors.com/


                    

                    
                

                

                


            


            
        
        
            
                Triathlon Tunisian Challenge


                
                 Bizerte - Sfax - Yasmine Hammamet - Sousse - Monastir - Mahdia - Kerkennah Island’s - Tabarka
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                Sports Med Event’s propose pour la 1er fois en Tunisie l’un des plus belle Series de triathlon. Depuis 2015 Sports Med Event’s a organisé plusieurs triathlons Olympic distance à Yasmine-Hammamet & les Iles de Kernennah et va proposer à tous les triathletes de Tunisien et du monde des événements unique en Méditerranée.

                L - Half Iron, Olympic Distance, Sprint Distance bienvenue en Tunisie, de Sfax à Tabarka en découvrant la beauté des plages et des territoires historiques de la Tunisie - les Iles de Kerkennah exceptionnelle et totalement dépaysant, cette compétition offre aux Triathlètes la possibilité de pouvoir courir dans l’eau avant de nager ! C'est l'identité du triathlon des Iles de Kerkennah. - La «Costa del Sol » de la Tunisie avec ses grands espaces naturels qui s’étendent au sud de Hammamet. Le fort Génois de Tabarka comme paysage et la montagne de foret, ce sont des bois de pins, des criques rocheuses et des belvédères qui s’offrent à tous les Triathlètes. Bizerte, Sousse & Sfax autant de ville historique qui vous attendent pour des triathlons uniques en Tunisie.

            




Sports Med Event’s offers for the first time in Tunisia one of the most beautiful Triathlon Series. Since 2015 Sports Med Event’s has organized several Olympic distance triathlons in Yasmine-Hammamet and Kerkennah Islands and will offer all triathletes in Tunisian and the world unique events in Mediterranean.

L-Half Iron - Olympic Distance, Sprint distance welcome in Tunisia, from Sfax to Tabarka by discovering the beauty of the country's sea beaches and historic territories - Kerkennah Island Exceptional and totally exotic, this competition offers triathletes the opportunity to run in the water before swimming! It is the identity of the Kerkennah Islands triathlon. - The "Costa del Sol" of Tunisia with its large natural areas that extend south of Hammamet. The Genoese fort of Tabarka as a landscape and the forest mountain, these are pine woods, rocky coves and belvederes that are available to all Triathletes. Bizerte, Sousse & Sfax are so many historic cities that await you for unique triathlons series in Tunisia.





 

            
  
            

            

            
            
 






    
 


    
        

                Vidéos Sport's Med Events

                


               
                
            

            
            
                
                    
                The Carthage Race Marathon 
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                Tunisia Women Run  
            

                              

                    
                        
                    

                

                
                 
                    
                Triathlon Tunisia Challenge 
                 

                              

                    
                      
                    

                

                

                 
            

             
            


    
Plus de vidéos


        

        












 
    
    
    
    
      
    
    
    



















    
    
    	
        

                Galerie Sport's Med Events
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                            Trouvez la meilleure aventure...
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                            Sports, culture et loisirs...
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                            Find Your Best Tunisian Adventure!


                        

                    


        

    

    
      
   
    
    
            
    
    

     
    
   
    
    
    
        
            
                CONTACT SME

            

                
                    
                        
                            
                            + 216 94 005 007
                            
+ 216 98 354 405

                        

                  

                        
                        
                            
                            contact@sports-med-events.com

                        

                        

                        
                        
                            
                            B.P.18 Sfax El Jadida 3027 - Sfax - Tunisie
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